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„Mým úkolem je vytvořit 

na zkoušce takovou atmosféru, 

aby se vyvíjela správným směrem. 

Aby se tanečník dával v tom 

dobrém slova smyslu, aby cítil, že 

to, co dělá, má smysl. Nejhorší je, 

když tanečník řekne, že neví, proč 

má zrovna tady stát na hlavě. To 

je potom má chyba.“

20wés*
„Hodně Mongolů lpí 
na tom, aby jejich 
děti vystudovaly 
a šly do města.
Jenže Ulánbátar se 
přelidňuje, už má přes 
milion obyvatel, což je 
třetina celé populace. 
Hodně lidí tam vidí 
příležitost, a tak je 
metropole obklopena 
jurtovišti.“

zažít

„Lidé si moc 
neuvědomují, 

jak je NBA 
náročná liga, 

jak časově, tak 
fyzicky. Během 

čtyř a půl měsíce 
se odehraje 

dvaaosmdesát 
zápasů.“

TOMÁŠ SATORANSKÝ 
basketbalista

26zaž"
„Mám už 
několik skalpů 
a nezapomenutelných 
setkání, kterých 
si považujú, 
a nepotřebuju se 
nikam hnát. Na svou 
další výjimečnou 
příležitost ve filmu se 
ale těším a věřím, že 
přijde. A když ne, tak 
se taky prd stane.“

PAVEL LIŠKA 
herec

„Tehdejší ředitelka se na nás 
dívala lehce podezíravě, skoro 

jako na blázny, protože několik 
více či méně úspěšných produkcí 

v Paláci Fénix už zažila, načež 
za ní najednou někdo přijde 
s dlouhodobým projektem, 

obsáhlým repertoárem 
a tvrzením, že divadlo bude 

každý večer plné.“ MICHAL HRUBÝ 
divadelní producent
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JIŘÍ TEICHMANN 
výtvarník a cestovatel

„Augustovy knihy 
r Zavátý život, Ztracený 

svět nebo Z htubin 
pravěku jsem miloval, 
a protože jsem maloval 
od tři let, ihned jsem 
začal Burianovy obrázky 
napodobovat. Mamuty, 
dinosaury... Byl jsem do 
toho blázen.“

m
i.

78
„V rozžhaveném stavu 
jsem kovová písmová 
razidla používal 
к vypalování struktur 
do papíru, dřeva, 
obrazových objektů 
i plastik. Je to takový 
můj vynález a snad 
i příspěvek к novým 
mediím.

EDUARD OVČÁČEK 
vizuální básník

68 vědět

„Napadené buňky 
jsou plné virů, 
praskají, vylévají se 
do okolí a my virům 
ustavičným smrkáním 
a především kýcháním 
umožňujeme se šířit.“
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IVANA MEJDROVA 
biochemická

86 vidět

„Nechápejte mě 
špatně - Dášu 
miluju, a pokud 
jsem měla prorazit 
nějakou rolí, tak 
právě touto. Přesto 
se ale bojím klišé 
a bojím se, že se 
budu jen opakovat.“

JIRI SUCHY 
divadelník a skladatel

i
A

Ěm

vzpomínat

„Když začala stoupat 
popularita zpěváků, kteří 
na rozdíl ode mě měli 
hlas, pokládal jsem to 
za normální. Navíc, já nikdy 
neměl za cíl mít miliony 
příznivců. Spíš jsem prahnul 
po tom, aby Semafor měl 
tvar.


